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Abstract (en)
The invention relates to a method and an apparatus for the simultaneous grinding and cooling of solid substances by means of a cutting mixer. The
cutting mixer is evacuated in at least one vacuum stage, and refrigerated liquefied gas is introduced into the cutting mixer in at least one cooling
stage. In order to optimise the method, it is proposed to draw off the waste gas arising during the cooling stage. A waste gas valve 12 is to this end
advantageously installed which is closed before the end of the vacuum stage and opens after the latter is complete in order to draw off the waste gas
arising during the cooling. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren und eine Vorrichtung zum gleichzeitigen Zerkleinern und Kühlen von festen Substanzen mittels eines
Schneidmischers. In mindestens einer Vakuumphase wird der Schneidmischer evakuiert und in mindestens einer Kühlphase wird tiefkaltes
verflüssigtes Gas in den Schneidmischer eingeleitet. Zur Optimierung des Verfahrens wird vorgeschlagen, während der Kühlphase entstehendes
Abgas abzuziehen. Hierzu wird vorteilhafterweise ein Abgasventil 12 installiert, das vor Einstellung der Vakuumphase schließt und nach Beendigung
derselben öffnet, um das während der Kühlung entstehende Abgas abzuführen.
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